

Title (en)

Easily movable, particularly transportable lying and/or sitting furniture.

Title (de)

Leicht bewegbares, insbesondere tragbares, Liege- und/oder Sitzmöbel.

Title (fr)

Meuble de couchage et/ou d'assise facilement mobile, notamment transportable.

Publication

EP 0214951 A2 19870318 (DE)

Application

EP 86890208 A 19860715

Priority

AT 268785 A 19850913

Abstract (en)

The furniture for use in the open air and/or wet rooms preferably has a collapsible support body, frame or the like (1) and a possibly integrated upholstered pad (3), at least in the head-resting region (5) of a user, at least one loudspeaker or the like (7) being provided next to and outside the central (6) head-resting region, which loudspeaker is arranged at least partially in the pad (3), preferably in a recess. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein leicht bewegbares, insbesondere tragbares, Liege- und/oder Sitzmöbel für den Freiluft- und/oder Naßraumeinsatz mit vorzugsweise zusammenlegbarem, z.B. klappbarem Tragkörper, Gestell od. dgl. (1), und einer, gegebenenfalls integrierten, gepolsterten Auflage (3), zumindest im Aufliegebereich für den Kopf (5) eines Benützers, wobei neben und außerhalb des mittigen Aufliegebereiches (6) für den Kopf zumindest ein Lautsprecher od. dgl. (7), welcher zumindest teilweise, vorzugsweise in einer Ausnehmung, in der Auflage (3) angeordnet ist, vorgesehen ist.

IPC 1-7

A47C 1/14; A47C 7/72

IPC 8 full level

A47C 1/14 (2006.01); **A47C 7/72** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 1/143 (2013.01 - EP); **A47C 7/727** (2018.07 - EP US)

Cited by

US7438355B2; US5318340A; US5147109A; GB2223938A; FR2636577A1; GB2223938B; WO2006039578A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0214951 A2 19870318; EP 0214951 A3 19871014

DOCDB simple family (application)

EP 86890208 A 19860715